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1. Ako by ste sa predstavili čitateľom, ktorí 

ešte nečítali Vaše knihy? 

Píšem príbehy zo súčasnosti, aké by sa mohli prihodiť 

hocikomu z nás. Nesnažím sa vymýšľať nereálne 

zápletky a hrdinov, ktorí neexistujú. Do každého 

príbehu sa mi neplánovane darí vpísať aj veľa z môjho 

reálneho života, sama sa často čudujem, koľko toho je.  

2. Čo Vás motivuje pri písaní príbehov? 

Písanie je pre mňa základný spôsob vyjadrovania. Bez 

neho by som nedokázala existovať. Inšpiráciou je život 

sám, všetko, čo vidím, počujem, zažijem, sa ukladá 

v hlave a vo vhodnom okamihu sa to vynorí pri písaní. 

Motivácia – teda motor, ktorý ma posúva dopredu, sú ohlasy čitateľov. Keď mi napíšu, že sa im 

kniha páčila, že si pri nej poplakali, zasmiali, alebo že našli riešenie na svoj problém, získali iný 

pohľad naň, je to najviac. To ma vždy bude motivovať najviac. Čo viac si môže želať autor, keď 

mu čitateľ povie, že sa nedokázal od knihy odtrhnúť a musel ju prečítať na jeden šup?       

3. Ako vnímate čas, v ktorom žijeme? Zmenilo sa tým niečo vo Vašej profesii 

autora/autorky? 

Nuž, ťažké časy žijeme... Ale všetko má svoje plusy aj mínusy. Mínusy netreba popisovať, poznáte 

ich všetci dôverne, u nás v rodine skomplikované ešte tým, že sme s manželom obaja v slobodnom 

povolaní a zostali sme bez príjmov... ale plusy sú zaujímavé. Táto kovidová doba nám priniesla 

stíšenie a spomalenie. Ľudia sa stále za niečím naháňajú a neriešia v sebe priority. My sme doma 

zistili, že naozaj k životu nepotrebujeme veľa. Niečo zjesť a veľa kníh, to nás drží pri živote.  Počas 

prvej vlny sa odložilo vydanie knihy Nikdy nebudem piť slaný čaj, ale vo februári 2021 konečne 

vyjde. Okrem toho som pracovala na knihe Sny sa plnia. Je to kniha rozhovorov so spevákom 

Mirom Jarošom, a ako sme s prekvapením zistili, keď bola hotová, že nám vznikla motivačná 

kniha. Mirov príbeh je naozaj inšpiratívny a on hovoril o svojom živote veľmi otvorene. Teraz mi 

končí oddychová spisovateľská pauza a od polovice januára už budem písať nový príbeh.  

4. Máte nejaké sny, ktoré by ste chceli dosiahnuť na literárnom poli? 

Bolo by krásne, keby ma písanie uživilo, to je môj prízemný, ale pochopiteľný sen. Nie je to 

želanie o tom, že chcem byť slávna, lebo sláva je neuchopiteľný pojem a prináša viac starostí ako 

radostí. Potešilo by ma, keby som svojimi knihami robila radosť čitateľom ešte dlho. A keby sa 

nebodaj niekedy podaril aj film, tak to by som bola na vrchole blaha a vôbec by som sa tomu 

nebránila! :-D 

 


